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Maxime bedankt! 
Lees de column online: https://www.cobouw.nl/bouwbreed/blog/2020/05/maxime-bedankt-101284504 

 

 
 

Eigenlijk had ik mij voorgenomen om het niet weer over corona te hebben. 

Maar hier in Brabant is het zo heftig geweest dat ik er toch nog één keer een 

column aan wil wijden. Uden, waar ons bedrijf gevestigd is, was ook één van de 

brandhaarden. Corona heeft hier honderden mensen getroffen en daarmee de 

samenleving heel hard geraakt. 

 

We zijn er helaas nog lang niet, maar het is ons met elkaar wel gelukt om de curve af 

te vlakken en daarmee de druk op de zorg te verminderen. Dat dit niet zonder slag 

of stoot is gegaan en nog steeds gaat is wel duidelijk. Bij tal van bedrijven in diverse 

sectoren staat het water inmiddels letterlijk tot aan de lippen. Dat we als bouwsector 

in vergelijking daarmee vooralsnog slechts milde ‘coronaeffecten’ hebben, is toe te 

schrijven aan de inzet van brancheorganisaties als Bouwend Nederland en NVB. 

Vooral Maxime Verhagen heeft zich in het Haagse direct geroerd en naar mijn idee 

daarmee direct voorkomen dat ook onze mensen op de bouwplaats thuis moesten 

blijven. 

Hoewel de bouw niet tot de vitale beroepen behoort, is men in en rond het 

Binnenhof inmiddels wel doordrongen van het belang dat we kunnen blijven door 

bouwen. “Ik ga niet defaitistisch achteroverleunen. Ik ga met bouwers laten zien dat 

de bouw door kan”, zei Verhagen onlangs in een interview in deze krant. Dat zijn 

roep in vruchtbare Haagse bodem viel, heeft, zo vermoed ik, alles te maken met de 

vorige crisis. Hoewel het toen om een geheel andere crisis ging, zijn er door het 

toenmalige kabinet cyclische in plaats van anticyclische maatregelen genomen. 

Feitelijk werden we toen keihard geremd waarmee de kiem voor de huidige 

woningnood is gelegd. Gelukkig heeft het huidige kabinet daaruit lering getrokken 

en krijgt de bouw, waar het kan, nu enige ruggensteun. Een treffend voorbeeld 

daarvan is het stikstofdossier waar nu vijf miljard euro voor wordt uitgetrokken. 

https://www.cobouw.nl/bouwbreed/blog/2020/05/maxime-bedankt-101284504


Mede door het gezamenlijke protocol ‘Samen veilig doorwerken’ kunnen we in deze 

heftige tijd letterlijk door blijven bouwen. Daarom in deze voorlopig laatste 

coronacolumn: Maxime bedankt daarvoor! 
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